



Locally
Grounded 
Globally Aware



Baseball-Coach Pitch Advanced 棒球-Coach Pitch 进阶

Primary School Baseball Club recruiting for Coach Pitch Advanced (G1-G2)! Builds on basics, bridging T-ball to regular baseball. Focuses on hitting pitched balls for power, defensive skills like infield grounders, and teamwork. Join now!

“小学棒球兴趣社-Coach Pitch进阶”面向有一定棒球基础的G1-G2学生开放招募。Coach Pitch作为从T-ball向正规少棒规则过渡的级别，重点发展球员打击侧面或正面抛球的能力，并在打远方面提升击球效果。防守全面开发球员防守内场地滚球和外场高飞球的能力，并注重全队配合。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 3300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Creative Woodworking Course 木工创意制作课

Unlock creativity with theme-based woodworking! Kids learn safe tool use, cutting, shaping, and traditional joinery. Complete projects in 1 - 3 sessions—take home your masterpiece! Blends skill-building with Chinese craft heritage. Fun for all ages!

木工创意制作课程根据不同年龄阶段设置主题，内容有趣丰富。学生将学习使用锯、锉等工具，体验锯切、修型、榫卯连接等工艺，感受传统文化魅力，每1-3课时完成一件可带回家的作品。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2700

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Amazing Science 神奇科学

Amazing Science was previously known as Mad Science Beijing team, with leading science teaching equipment and curriculum system, 30+ years of R&D history, 5000+ science experiments, and a curriculum conforming to the NGSS standards.

神奇科学拥有领先的科学教学设备和课程体系，至今有30+的研发历史，5000+的科学实验，课程符合“美国下一代科学教学大纲”(NGSS)，具有超过十年持续进阶的课程体系。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 16

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2750

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Skateboarding Club 滑板

Skateboarding classes teach core skills like basic riding, turning, braking, and pumping, focusing on improving students' balance, coordination, and confidence.

滑板课程教授基础滑行、转向、刹车、荡板等核心动作，注重提升学生的平衡感、协调性与自信心。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2900

Teaching Language: Chinese

Location: LPS Outdoor/Gym

Leader: Guest Teacher

Oil Painting Club 儿童油画

Through the art form of oil painting, we encourage children to unleash their imagination and explore colors and shapes, while cultivating their observation skills, hand-eye coordination, and patience. We believe every child possesses unique artistic talent, and we look forward to seeing them discover and showcase these gifts in our classes.

通过油画这一艺术形式，我们鼓励孩子们发挥想象力，探索色彩和形状。同时培养他们的观察力、手眼协调能力和耐心。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2580

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Healthy Baking Master 烘焙小达人

When a child mixes flour, baking powder, eggs, sugar, and butter in a hot oven, magic happens. Baking class encourages healthy eating and hidden math skills. Healthy ingredients include whole grains, natural sweeteners, and fresh produce..

孩子将面粉、泡打粉、鸡蛋、糖和黄油放入烤箱，奇迹就发生了。烘焙课能促进健康饮食和隐藏的数学技能。健康食材包括全谷物、天然甜味剂和新鲜农产品。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2580

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Model Airplane Course

航模-制作与飞行实践挑战

The model airplane course sparks curiosity, enhances hands-on skills, patience, exploration spirit, and nature love. It stands out for its technical depth, covering materials, structure, production, and installation methods.

航模课程满足青少年求知欲，培养动手能力、耐心、探索精神及热爱自然。其技术综合性最强，涵盖材料、结构、制作与安装等，每一步需精确知识与技能，缺一不可。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2580

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Harry Potter Magical World

哈利波特魔法学院

This course recreates Hogwarts' magical world from J.K. Rowling's works, restoring its classic curriculum. It offers an immersive art practice experience for Harry Potter fans and wizarding world lovers.

本课程以 J.K. 罗琳笔下的霍格沃茨魔法学校为核心场景，深度还原原著与电影中的经典课程体系，为热爱魔法世界的学生与喜欢哈利波特IP的学生打造沉浸式艺术实践体验。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2580

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Astronomy and Earth Science Adventure

跨星球生存挑战：从行星到星际家园

This astronomy and earth science adventure course is designed for future astronauts and planet builders! Children will become young space explorers, journeying from Earth across stars to build a new home on an alien world.

这是一门专为未来宇航员与星球建造师设计的天文与地球科学探险课！在这里，孩子将化身小小太空探险家，亲身体验从地球出发、穿越星空、最终在异星建立新家园的完整旅程。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2580

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

"Pixels and Poetry" AI Creation Club

像素与诗：AIGC数字公民创作手记

Welcome to the "Pixels and Poetry" AI Creation Club! Use words to create magic, let AI draw your exclusive digital portrait, and design cool equipment and fantasy scenes - learn while playing, become a creative, expressive, and safe little digital citizen!

欢迎加入「像素与诗」AI创作俱乐部！用文字变魔法，让AI画出你的专属数字画像，还能设计酷炫装备和奇幻场景——边玩边学，做敢创意、会表达、懂安全的小数字公民！

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 10

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2400

Teaching Language: Chinese

Location: A208

Leader: Wang Lu

Watercolor Club 水彩绘画

Children learn basic painting techniques like color mixing and blending. They then use watercolors with materials such as salt and wax to create creative pictures, from landscapes to silhouettes, fostering artistic expression.

孩子们将学习基础绘画技巧，包括调色、混色和构图，并通过盐、蜡等材料探索水彩效果，创作出从风景到剪影的创意画作。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: LPS Maker Space

Leader: Maile Agnew

Dough Sculpture 面塑

Dough sculpture is a simple yet artistic Chinese folk craft with Han Dynasty records. Soft, colorful dough is shaped by hand and tools into specific images.

面塑是艺术性极高的中国民间手工技艺，汉代即有记载。以面粉、糯米粉为主料，添加色彩、石蜡等，经防裂防霉处理，制成柔软面团，用手和工具塑成具体形象。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2250

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Wutong String Music (Beginner) 梧桐弦乐课程（基础）

Wutong string music is designed for students passionate about string performance, focusing on building solid playing fundamentals. Students must provide their own instruments.

为热爱弦乐演奏的学生提供入门弦乐课程，旨在训练学生的演奏基本功。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 8

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Magic Club 魔术

Magic is a form of performing art where modern magicians integrate various fields of performing arts with magic to create a unique form of magic performance. It trains students' hands-on ability and mental flexibility, improves language expression and self-confidence, and lets children experience the joy that magic brings.

现代魔术融合多领域表演艺术成独特形式，该魔术相关活动可训练学生动手与思维能力，提升表达和自信、增进人际，还能让小朋友体验魔术乐趣。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2250

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Architectural Construction 建筑搭建

The Architectural Construction Course, guided by general education principles, focuses on spatial skills. It creatively integrates elementary math concepts like shapes into hands-on building activities, helping children grasp them effortlessly.

建筑搭建课程以通识教育为理念，以空间力训练为核心，课程融合了小学数学教材中的图形、方位等几何相关知识点，并将它们巧妙融入动手搭建的课堂中。孩子们通过动手搭建轻松掌握。在大型搭建中体验团队协作的乐趣。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2650

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Bead Painting Club 珠画俱乐部

Tiny beads, big ideas! Join Bead Painting Club to boost focus and coordination. Kids will love creating sparkling art while building confidence and creativity. Sign up now to let your little artist shine and turn tiny beads into masterpieces!

小珠子，大创意！珠画俱乐部招募啦。通过点珠锻炼孩子专注力与手眼协调，在闪亮色彩中收获自信与美感。快来变身小小艺术家，亲手点亮璀璨童年！

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: A204

Leader: liu Yizhuo

Read Aloud STEM 大声朗读STEM

We'll enjoy exciting stories together, then bring them to life through hands-on STEM projects inspired by each book. Listen, imagine, build, and explore as stories turn into creative problem-solving adventures.

我们将一起享受精彩的故事朗读，并通过与故事相关的动手 STEM 项目，把书中的想法变成现实。聆听、想象、建造和探索，让故事变成有趣的创意挑战。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: A105

Leader: Edward Morgan

Scrapbooking Club 创意剪贴

A cozy space for younger students to create colorful scrapbooks with photos and stickers.

They develop fine motor skills, find inspiration, and share life stories while crafting beautiful pages weekly, capturing growth and family joy.

这是一个为低年级学生打造的温馨手工空间，大家用照片和贴纸制作五彩斑斓的剪贴簿，在动手过程中锻炼精细动作，分享生活故事，每周创作出记录成长与家庭欢乐的精美页面。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: English

Location: A204

Leader: Christine Barrett

Martial Arts Boxing Etiquette

武术拳礼

Martial Arts Boxing Etiquette (highest martial arts courtesy, greeting gesture). Basic skills: hand techniques (punching, pushing), steps (archery, horse stance), leg technique (bouncing kick). Routine practice (youth boxing regulations).

拳礼为武术最高礼节，用于师生问候。基础训练含拳法（直拳、推掌）、步法（弓箭步、马步）、腿法（弹踢）。套路练习遵循武术规则（青少年拳）。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: A205

Leader: Guest Teacher

Observational Drawing Club

观察绘画社

Students will enhance observation skills and fine motor control by drawing from real objects/images. They'll explore art elements like line, tone, and color through guided exercises, demonstrations, and free drawing, using natural media.

学生们将通过观察实物和图片来提升观察力和精细动作控制能力，通过指导练习、示范和自由绘画探索线条、明暗和色彩等艺术元素，使用自然媒介进行创作。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 10

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: English

Location: A210

Leader: Gillian Stubbings

Detective Squad! 推理小侦探

The "Detective Squad" aims to foster students' logical thinking, communication, emotional management, and critical thinking through fun reasoning games, enhancing their social skills and rule awareness while improving their overall abilities in a relaxed and interactive environment.

“推理小侦探”旨在通过有趣的推理游戏，培养学生的逻辑思维、沟通协作、情绪管理和批判性思维，提升他们的社交能力与规则意识，帮助学生在轻松互动中提高综合素养。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 14

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1860

Teaching Language: English

Location: A203

Leader: Wang Ting

Wutong Chinese Orchestra (Beginner)

梧桐民族乐器（基础）

Wutong Primary Chinese Orchestra provides instrument lessons and ensemble training for students passionate about music. Faculty are top music conservatory graduates.

Instruments: Guzheng, Ruan, Sheng, Bamboo Flute (Dizi). Beginners are welcome.

梧桐中国民族乐器将为学生提供学习乐器和重奏训练课程，师资团队由毕业于国内外一流音乐院校的演奏家们担任。可报名乐器：古筝、阮、笙、竹笛。水平不限，
o 基础可报名。乐器需自备。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 8

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Sing Out 歌唱吧

This course is specially designed for music enthusiasts, focusing on sparking interest in singing while systematically improving vocal techniques, helping students explore more in a relaxed and enjoyable environment.

该课程专为音乐爱好者设计，课程以激发歌唱兴趣为核心，通过系统训练提升演唱技巧，帮助学生在轻松氛围中探索声音魅力。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 12

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Chess Club (Student-led) 国际象棋兴趣社（学生开设）

Chess Club offers relaxation, mental challenges, and new friendships. We are students from secondary school and will take all kids together to enjoy casual games, puzzles, improvement tips, and small tournaments—no pressure, just fun! Join us!

国际象棋社是放松、挑战思维、结交新友的好去处。我们是中学学生，会带着大家一起学习棋局、解谜题、提升技巧、进行小型比赛。无压力，纯乐趣——快来加入吧！

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 16

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: William Wang; Leo Zhao

Synchronized Swimming 花游

Synchronized swimming, a "water ballet" blending swimming, dance, gymnastics, and music, showcases strength, flexibility, and expressiveness. Our course systematically progresses from basics to professional training, ideal for learners of all ages and levels.

花样游泳是集游泳、舞蹈、体操、音乐于一体的水上竞技与艺术运动，兼具力量、柔韧、协调性与表现力，被誉为“水中芭蕾”。本课程从基础能力培养到专业技术训练，循序渐进，适合不同年龄、不同基础的学员系统学习与提升。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 16

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: Swimming Pool

Leader: Guest Teacher

Les Petits Loups French Club 小狼法语

Bonjour! This club is for students who want to explore a new language and learn basic conversation abilities. No need to have a prior knowledge in French to attend this class.

Learning will be fun with games and songs.

Bonjour! 如果你想学习一门新的外语并进行简单的对话，那么欢迎你参加法语俱乐部。你无需具备任何法语基础，让我们一起通过快乐的游戏和歌曲来学习法语吧!

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: French

Location: A201

Leader: Nadia Bracq

Archaeology Adventure Club

考古探险

Archaeology Adventure Club, founded in 2022, focuses on archaeology and world heritage. It introduces children to ancient Chinese and world civilizations, emphasizing the mingling of Eastern and Western cultures through courses like Mystical Sanxingdui and Exploring Ancient Egypt.

考古探险俱，全球视野和考古学方法向孩子们介绍中国古代文明、世界文明和东西方文明交融的故事，以专题的形式呈现课程：神秘的三星堆、生活在大唐、家乡北京、了不起的陶瓷、古埃及探秘、丝绸之路的故事、敦煌艺术等。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher